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Palotás Község Önkormányzata 
Képviselő-testületének 

 
5. számú nyílt ülés 

 
J E G Y Z Ő K Ö N Y V E 

 
 
Készült:  Palotás Község Önkormányzata Képviselő-testületének 2016. február 9-én  

    megtartott nyilvános testületi üléséről 
 
 
N a p i r e n d: 

 
1./ Védőnői Szolgálat 2016. évi költségvetésének megtárgyalása, elfogadása. 
     Előterjesztő: Szabó Mihály polgármester          15/2016.(II.9.) határozat 
 
2./ Palotás Község Önkormányzata és intézményei 2016. évi költségvetési rendelet- 
     tervezetének megtárgyalása, elfogadása.           16/2016.(II.9.) határozat 
     Előterjesztő: Szabó Mihály polgármester          17/2016.(II.9.) határozat 
                  1/2016.(II.10.) rendelet 
3./ Egyebek. 

a.) Közérdekű munkavégzés            18/2016.(II.9.) határozat 
b.) Hatvan és Környéke Települési Szilárdhulladék-gazdálkodás Fejlesztése Társulás 
2015. évi költségvetésének módosítása          19/2016.(II.9.) határozat 
c.) Hatvan és Környéke Települési Szilárdhulladék-gazdálkodás Fejlesztése Társulás 
2016. évi költségvetésének elfogadása          20/2016.(II.9.) határozat 
d.) Hatályos Számviteli Politika módosítása a Hatvan és Környéke Települési 
Szilárdhulladék-gazdálkodás Fejlesztése Társulás tekintetében 21/2016.(II.9.) határozat 
e.) Vagyonkezelői szerződés módosításának elfogadása        22/2016.(II.9.) határozat 
f.) Palotási Általános Iskola kérelme           23/2016.(II.9.) határozat 
g.) Területi és Településfejlesztési Operatív Program        24/2016.(II.9.) határozat 
h.) Mihályfi Ernő Művelődési Ház és Könyvtár vagyonmegosztása 
i.) Bonatus per 
j.) Kisméretű tégla eladása 
k.) Óvodavezető szabadságának megváltása          25/2016.(II.9.) határozat 
l.) Védőnői Szolgálat költözése           26/2016.(II.9.) határozat 
m.) A települési támogatás és az önkormányzat által nyújtott szociális ellátások helyi 
szabályairól szóló 4/2015. (II.20.) önkormányzati rendelete módosítása 
                 2/2016.(II.10.) rendelet 
n.) Nemzeti Eszközkezelő Zrt. műszaki állapotfelmérése        27/2016.(II.9.) határozat 
o.) Járda pótmunka kifizetés 
p.) Falunapi program egyeztetés 
r.) Virágos Palotásért felhívás 
 

 
 
 
 
 



 2 

Palotás Község Önkormányzata 
Képviselő-testületének 

 
5. számú nyílt ülés 

 
J E G Y Z Ő K Ö N Y V E 

 
Készült:  Palotás Község Önkormányzata Képviselő-testületének 2016. február 9-én 
               megtartott nyilvános testületi üléséről 
 
Testületi ülés helye: Községháza 
                                  Palotás, Kossuth út 1. 
 
Jelen vannak: Szabó Mihály polgármester, Komáromi Tibor alpolgármester, Hasznosi 
Norbert, Majer Zsuzsanna, Siposné Kiss Mónika, Uhrin János önkormányzati képviselők 
Tanácskozási joggal: dr. Tóth Gabriella jegyző, Polonkai Katalin Művelődési Ház igazgatója 
Jegyzőkönyvvezető: Varga Anita ügyintéző 
 
Szabó Mihály polgármester megállapítja, hogy a 7 fős testületből 6 fő jelen van, az ülés 
határozatképes, a testületi ülést megnyitja. 
 
A képviselő-testület az ülés napirendjére tett javaslatot elfogadja, így az ülés napirendje a 
következőképpen alakul: 
 
N a p i r e n d: 
1./ Védőnői Szolgálat 2016. évi költségvetésének megtárgyalása, elfogadása. 
2./ Palotás Község Önkormányzata és intézményei 2016. évi költségvetési rendelet- 
     tervezetének megtárgyalása, elfogadása.     
3./ Egyebek: 

a.) Közérdekű munkavégzés      
b.) Hatvan és Környéke Települési Szilárdhulladék-gazdálkodás Fejlesztése Társulás 
2015. évi költségvetésének módosítása    
c.) Hatvan és Környéke Települési Szilárdhulladék-gazdálkodás Fejlesztése Társulás 
2016. évi költségvetésének elfogadása           
d.) Hatályos Számviteli Politika módosítása a Hatvan és Környéke Települési 
Szilárdhulladék-gazdálkodás Fejlesztése Társulás tekintetében  
e.) Vagyonkezelői szerződés módosításának elfogadása 
f.) Palotási Általános Iskola kérelme             
g.) Területi és Településfejlesztési Operatív Program  
h.) Mihályfi Ernő Művelődési Ház és Könyvtár vagyonmegosztása 
i.) Bonatus per 
j.) Kisméretű tégla eladása 
k.) Óvodavezető szabadságának megváltása           
l.) Védőnői Szolgálat költözése            
m.) A települési támogatás és az önkormányzat által nyújtott szociális ellátások helyi 
szabályairól szóló 4/2015. (II.20.) önkormányzati rendelete módosítása 
n.) Nemzeti Eszközkezelő Zrt. műszaki állapotfelmérése 
o.) Járda pótmunka kifizetés 
p.) Falunapi program egyeztetés 
r.) Virágos Palotásért felhívás 
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I. NAPIREND: 
 

Védőnői Szolgálat 2016. évi költségvetésének megtárgyalása, elfogadása 
(előterjesztés, határozati javaslat a jegyzőkönyvhöz csatolva) 

 
Szabó Mihály polgármester: Tegnap a Pénzügyi, Ügyrendi és Településfejlesztési Bizottság 
ülésén megtárgyalásra került a Védőnői Szolgálat 2016. évi költségvetése, megkérem a 
bizottság elnökét Siposné Kiss Mónikát tolmácsolja a bizottság véleményét. 
Kisbágyon Község Önkormányzatának polgármesterével egyeztettünk, hogy amennyiben a 
finanszírozás hasonló lesz mint eddig, a normatíva megfelelő, a cél az legyen, hogy a szolgálat 
megfelelően legyen ellátva. Nem jelentkezik fizetési kötelezettség egyik önkormányzatnál sem. 
 
Siposné Kiss Mónika képviselő: A Pénzügyi Bizottság megtárgyalta a Védőnői Szolgálat 
költségvetését, a képviselő-testületnek elfogadásra javasolja. 
 
A képviselők részéről kérdés, észrevétel nem hangzott el, a polgármester szavazásra bocsátja a 
javaslat elfogadását. 
 
A képviselő-testület 6 igen szavazattal, ellenszavazat, tartózkodás nélkül, egyhangúlag 
elfogadja a javaslatot és az alábbi határozatot hozza: 
 
 

15/2016.(II.9.) Képviselő-testületi határozat 
 

Palotás és Kisbágyon Községek Önkormányzatainak Képviselő-testületei a 2014. 
február 14-én megkötött feladat ellátási szerződés alapján a közös fenntartású Védőnői 
Szolgálat 2016. évi költségvetését megtárgyalták. 
Palotás község Önkormányzata a védőnői szolgálat költségvetését Palotás község 
Önkormányzata éves költségvetésében megtervezi a szolgálat 2016. évi bevételét 
4.189.000 forinttal, kiadásait 4.189.000 forinttal. 
A 2016. évi OEP támogatás a védőnői szolgálat kiadásait fedezik. 
Az előirányzat szintjén Kisbágyon Község Önkormányzatát megillető 163 eFt többlet 
OEP támogatás a 2016. évi elszámoláskor kerül rendezésre. 

 
 
II. NAPIREND: 
 

Palotás Község Önkormányzata és intézményei 2016. évi költségvetési rendelet- 
tervezetének megtárgyalása, elfogadása 

(előterjesztés, rendelet-tervezet a jegyzőkönyvhöz csatolva) 
 
Szabó Mihály polgármester: Tegnap a Pénzügyi, Ügyrendi és Településfejlesztési Bizottság 
ülésén megtárgyalta Palotás Község Önkormányzata és intézményei 2016. évi költségvetését 
is, felkérem Siposné Kiss Mónikát a bizottság elnökét ismertesse a bizottság véleményét. 
 
Siposné Kiss Mónika képviselő: A Pénzügyi Bizottság elfogadásra javasolja az intézmények 
2016. évi költségvetését. Volt néhány felvetés, az óvoda költségvetéséhez hozzá kell 10 millió 
forintot Kisbágyonnal együtt, illetve a művelődési ház költségvetéséhez is, de ezek 
kiegészítésre kerülnek, az óvodánál a szociális étkeztetésről átcsoportosításra kerül. Beszéltünk 
az óvodai alacsony gyermeklétszámról, ebből is adódik a hiány. A Művelődési Ház 



 4 

költségvetésénél az intézményvezető asszonynak volt egy javaslata a falunapi közterület-
használati díjakkal kapcsolatban. 
 
Szabó Mihály polgármester: Mivel a művelődési háznak nincs jogosultsága a közterület-
használati díj beszedésére, ezért az önkormányzat szedi be, a javaslat az volt, hogy a sátrak és a 
mobil wc-k bérlését az önkormányzat vállalja be, ennek a kompenzálására. Javaslom, hogy a 
sátor és a mobil wc-k bérleti költségét az önkormányzat vállalja be. 
 
A képviselő-testület egyhangúlag egyetért a javaslattal. 
 
Szabó Mihály polgármester: Nagyon szépen megköszönöm a költségvetés elkészítését, 
nagyon alapos, részletes, mindenre kiterjedő. Nagyon jó volt, hogy Pénzügyi Bizottsági ülésen 
itt volt Molnárné Ocsovszki Henriette pénzügyi ügyintéző, alaposan végig tudtuk járni. 
Örülnünk kell közösen, hogy a lehetőségeink olyanok, hogy nem kell attól tartani, mit 
tervezzünk be, mit hagyjunk el, tavalyi év gazdálkodása következtében meg tudjuk oldani. 
 
Siposné Kiss Mónika képviselő: Elhangzott még a bizottsági ülésen, hogy a hóeltakarításra 
vonatkozóan legyen-e módosítva, előzőleg centiméterre volt beszabályozva a takarítás, 
javasoltam, hogy ezt vizsgáljuk felül. A másik javaslat volt, hogy az újszülöttek települési 
támogatása 20.000.-Ft-ról 30.000.-Ft-ra kerüljön megemelésre. 
 
Szabó Mihály polgármester: Az előző testület és bizottság is nagyon alaposan foglalkozott a 
hóeltakarítás kérdésével. Felmértek, leegyeztettek mindent, ennek alapján kijött az össz 
alapterület és ennek tudatában határozta meg, hogy amikor 10 cm-es a hómennyiség akkor 
célszerű letolni. Így alakult ki ez a jelenleg érvényben lévő döntés. 
 
Siposné Kiss Mónika képviselő: Ki van megbízva a hóeltakarítással a településen? 
 
Szabó Mihály polgármester: Pálinkás Gábor van megbízva, meg volt hirdetve, hárman 
jelentkeztek, a legjobb ajánlatot adta, ezért őt választotta a testület. 
 
Siposné Kiss Mónika képviselő: Tavalyi évben nem volt semmi gond, már hajnalban le voltak 
takarítva a mellékutak. Azt hittem, hogy most más van megbízva, hogy ez az egy év kimaradt. 
Nekem az a véleményem, hogy a centimétert ki kellene venni, mivel aki meg van bízva, tudja, 
hogy kell takarítani vagy sem. Nem az a kategória összegben sem, ami vitára adna okot, és a 
személy sem az a kategória, aki csak azért végigmenne, hogy ki legyen fizetve. 
 
Komáromi Tibor alpolgármester: Pálinkás Gábort én is úgy ismerem, aki becsületesen végzi 
a munkát. Azt gondolom rá  lehet bízni, ha úgy látja, hogy már gondot okoz a közlekedésben, 
akkor elvégzi a takarítást. 
 
Szabó Mihály polgármester: A javaslat, hogy Pálinkás Gábor szükség szerint takarítsa és rá 
van bízva mikor. 
 
Uhrin János képviselő: Nem értek azzal egyet, hogy rábízzuk, azzal egyetértek, hogy ne csak 
akkor takarítsa, ha a 10 cm-t eléri a hó magassága. Azt látom jó ötletnek, hogy figyeljük mi is 
képviselők és szóljunk egymásnak, ha szükségét látjuk. 
 
Hasznosi Norbert képviselő: Az előző szabályozás véleményem szerint tökéletesen jó volt, 
benne tartanám a 10 cm-t.  
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Szabó Mihály polgármester: Ha lesz hó, egymásnak egy telefon, ha nem is éri el a 10 cm-t, 
de úgy gondoljuk túrassuk le, akkor szólunk Pálinkás Gábornak. 
 
A képviselő-testület egyhangúlag egyetért a javaslattal. 
 
Szabó Mihály polgármester: Az újszülötteket eddig 20.000.-Ft-al támogattuk, tegnapi 
Pénzügyi Bizottsági ülésen felmerült, hogy emeljük meg 10.000.-Ft-al, tehát 30.000.-Ft legyen 
újszülöttenként. A mostani tervezet szerint ez azt jelentené, hogy plusz 150.000.- Ft lenne, az 
átcsoportosítás szociális ágazaton belül történik. 
 
A képviselők részéről kérdés, észrevétel nem hangzott el a javaslattal kapcsolatban, a 
polgármester szavazásra bocsátja az elfogadást. 
 
A képviselő-testület 6 igen szavazattal, ellenszavazat, tartózkodás nélkül, egyhangúlag 
elfogadja a javaslatot és az alábbi határozatot hozza: 
 
 

16/2016.(II.9.) Képviselő-testületi határozat 
 

Palotás Község Önkormányzata Képviselő-testülete az újszülöttek települési 
támogatásának összegét 30.000.-Ft-ra emeli. 

 
dr. Tóth Gabriella jegyző: A költségvetési rendelet 16.§(4) bekezdésére szeretnék kitérni, 
mert erről utóbbi időben többször is szó esett, főként polgármester részéről. Jelen pillanatban 
ugyanúgy szerepel a költségvetési rendeletben, mint a korábbi években volt, hogy a 
költségvetésben a nettó 1 millió forint feletti felhalmozási, nagyobb karbantartási feladatok, 
tárgyi eszközök beszerzésének kötelezettségvállalása előtt a képviselő-testület előzetes 
jóváhagyásával köthető kiviteli, szállítói, szolgáltatási szerződés. Tehát 1 millió forint felett 
tartozik a képviselő-testület hatáskörébe, ez az én javaslatomra maradt úgy a költségvetésben, 
ahogy a korábbi években szerepelt a rendeletben. Viszont szeretném jelezni a képviselő-testület 
felé, hogy polgármester úr többször jelezte, hogy ezt szeretné lejjebb vinni, én viszont ezt 
javasolnám benne tartani az önkormányzat napi működése érdekében. Felvetném azt a 
javaslatot, hogy a korábbi években meghúzott 1 millió forintos értékhatár maradjon a 
rendeletben, javaslom ezt megvitatni, az önkormányzat érdekeit figyelembe véve szülessen 
döntés. 
 
Szabó Mihály polgármester: Kérem, hogy erről döntsünk most mindenképpen, én továbbra is 
ragaszkodom a döntésemhez. És javasolnám a 18. pontban is a tartalék felhasználásról 
polgármester ne dönthessen.  
 
Hasznosi Norbert képviselő: Én jegyzőnő javaslatát támogatom, benne hagynám az 1 millió 
forintos határt és a tartalék felhasználását is.  
 
Komáromi Tibor alpolgármester: Legyen a polgármesternek mozgástere, úgy gondolom 
meg lehet hagyni ezt az 1 millió forintos értékhatárt, úgy ahogy eddig volt. 
 
A képviselők részéről további kérdés, észrevétel nem hangzott el, a polgármester szavazásra 
bocsátja a javaslat elfogadását. 
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A képviselő-testület 5 igen szavazattal, 1 nem szavazattal  elfogadja a javaslatot és az alábbi 
határozatot hozza: 
 

17/2016.(II.9.) Képviselő-testületi határozat 
 

Palotás Község Önkormányzata Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a költségvetésben 
továbbra is a bruttó 1.000.000.-Ft feletti felhalmozási, nagyobb karbantartási feladatok, 
tárgyi eszközök beszerzésének kötelezettségvállalása előtt a képviselő-testület előzetes 
jóváhagyásával köthető kiviteli, szállítói szolgáltatási szerződés. 

 
A képviselők részéről további kérdés, észrevétel nem hangzott el az önkormányzat és 
intézményei 2016. évi költségvetésével kapcsolatban, a polgármester szavazásra bocsátja a 
rendelet-tervezet elfogadását. 
 
A képviselő-testület 6 igen szavazattal, ellenszavazat, tartózkodás nélkül, egyhangúlag 
elfogadja a rendelet-tervezetet. 
 
A polgármester kihirdeti, hogy a képviselő-testület megalkotta az alábbi rendeletét: 
 
 

Palotás Község Önkormányzata Képviselő-testületének 
 

1/2016. (II.10.) önkormányzati rendelete 
 

az Önkormányzat és intézményei 2016. évi költségvetéséről 
(rendelet a jegyzőkönyvhöz csatolva) 

 
III. Egyebek: 
 
 
a.) Közérdekű munkavégzés 
 
Szabó Mihály polgármester: Az önkormányzat jogosult arra, hogy közérdekű munkavégzésre 
alkalmazzon személyeket. Ez azt jelenti, ha valaki szabálysértést, kisebb bűncselekményt követ 
el, ami közérdekű munkára váltható át, akkor mi alkalmazhatjuk. Elsősorban palotási 
lakosokról van szó, jelenleg kettő főnek van 200-200 óra ilyen jellegű kötelezettsége 
közérdekű munkára. Elsősorban hétvégén vagy munkaidő után végezheti el ezeket a 
tevékenységet, köteles nálam jelentkezni és nekem kell leigazolni, ha ezt a 200 órát letöltötte. 
Javaslom, hogy továbbra is tartsuk meg ezt a lehetőséget, hiszen végülis ez egy ingyenes 
munka a településnek. 
 
A képviselők részéről kérdés, észrevétel nem hangzott el, a polgármester szavazásra bocsátja a 
javaslat elfogadását. 
 
A képviselő-testület 6 igen szavazattal, ellenszavazat, tartózkodás nélkül, egyhangúlag 
elfogadja a javaslatot és az alábbi határozatot hozza: 
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18/2016.(II.9.) Képviselő-testületi határozat 
 

Palotás Község Önkormányzata Képviselő-testülete a Nógrád Megyei Kormányhivatal 
Gyámügyi és Igazságügyi Főosztály Igazságügyi Osztálya által közérdekű 
munkavégzésre Palotás Község Önkormányzata kijelölt munkahelyre kiközvetített 
elítéltek foglalkoztatását vállalja. 

 
b.) Hatvan és Környéke Települési Szilárdhulladék-gazdálkodás Fejlesztése Társulás 
2015. évi költségvetésének módosítása 

(előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva) 
 
Szabó Mihály polgármester: A társulás működése során szükségessé vált a 2015. évi 
költségvetés módosítása, melynek elfogadását javaslom. 
 
A képviselők részéről kérdés, észrevétel nem hangzott el, a polgármester szavazásra bocsátja a 
javaslat elfogadását. 
 
A képviselő-testület 6 igen szavazattal, ellenszavazat, tartózkodás nélkül, egyhangúlag 
elfogadja a javaslatot és az alábbi határozatot hozza: 
 
 

19/2016.(II.9.) Képviselő-testületi határozat 
 

Palotás Község Önkormányzata Képviselő-testülete, mint a Hatvan és Környéke 
Települési Szilárdhulladék-gazdálkodás Fejlesztése Társulás tagja akként határoz, hogy 
a soron következő Társulási Tanácsülésen igennel szavaz a társulás 2015. évi 
költségvetésének a módosítására jelen határozat melléklete szerinti tartalommal.  
Palotás Község Önkormányzata Képviselő-testülete felhatalmazza Palotás Község 
Polgármesterét, hogy a Társulási Tanács tagjaként Palotás Község Önkormányzata 
képviseletében a soron következő társulási tanácsi ülésen jelen határozatnak 
megfelelően szavazati jogát gyakorolja.  
 
Határidő: 2016. február 17. 
Felelős: Szabó Mihály Palotás község polgármestere 

 
 
c.) Hatvan és Környéke Települési Szilárdhulladék-gazdálkodás Fejlesztése Társulás 
2016. évi költségvetésének elfogadás 

(előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva) 
 
Szabó Mihály polgármester: A Társulás a Társulási megállapodásban meghatározott elvek és 
források alapján elkészítette a Társulás 2016. évre szóló költségvetését, melynek elfogadását 
javaslom. 
 
A képviselők részéről kérdés, észrevétel nem hangzott el, a polgármester szavazásra bocsátja a 
javaslat elfogadását. 
 
A képviselő-testület 6 igen szavazattal, ellenszavazat, tartózkodás nélkül, egyhangúlag 
elfogadja a javaslatot és az alábbi határozatot hozza: 
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20/2016.(II.9.) Képviselő-testületi határozat 

 
Palotás Község Önkormányzata Képviselő-testülete, mint a Hatvan és Környéke 
Települési Szilárdhulladék-gazdálkodás Fejlesztése Társulás tagja akként határoz, hogy 
a soron következő Társulási Tanácsülésen igennel szavaz a jelen határozat melléklete 
szerint a Társulás 2016. évi költségvetésének elfogadásáról. 
Palotás Község Önkormányzata képviselő-testülete felhatalmazza Palotás Község 
polgármesterét, hogy a Társulási Tanács tagjaként Palotás Község Önkormányzata 
képviseletében a soron következő társulási tanácsi ülésen jelen határozatnak 
megfelelően szavazati jogát gyakorolja.  
 
Határidő: 2016. február 17. 
Felelős: Szabó Mihály Palotás község polgármestere 

 
 
d.) Hatályos Számviteli Politika módosítása a Hatvan és Környéke Települési 
Szilárdhulladék-gazdálkodás Fejlesztése Társulás tekintetében 

(előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva) 
 
Szabó Mihály polgármester: A változó szabályoknak és gyakorlatnak megfelelően a Társulás 
felülvizsgálta a Számviteli Politikáját, és elkészítette annak módosított szövegét, melyet 
elfogadásra javaslok. 
 
A képviselők részéről kérdés, észrevétel nem hangzott el, a polgármester szavazásra bocsátja a 
javaslat elfogadását. 
 
A képviselő-testület 6 igen szavazattal, ellenszavazat, tartózkodás nélkül, egyhangúlag 
elfogadja a javaslatot és az alábbi határozatot hozza: 
 

21/2016.(II.9.) Képviselő-testületi határozat 
 

Palotás Község Önkormányzata Képviselő-testülete, mint a Hatvan és Környéke 
Települési Szilárdhulladék-gazdálkodás Fejlesztése Társulás tagja akként határoz, hogy 
a soron következő Társulási Tanácsülésen igennel szavaz a jelen határozat melléklete 
szerint a hatályos Számviteli Politika módosításának elfogadásáról. 
Palotás Község Önkormányzata Képviselő-testülete felhatalmazza Palotás Község 
polgármesterét, hogy a Társulási Tanács tagjaként Palotás Község Önkormányzata 
képviseletében a soron következő társulási tanácsi ülésen jelen határozatnak 
megfelelően szavazati jogát gyakorolja.  
Határidő: 2016. február 17. 
Felelős: Szabó Mihály Palotás község polgármestere 

 
 
e.) Vagyonkezelői szerződés módosításának elfogadása 

(előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva) 
 
Szabó Mihály polgármester: A Társulás vagyonkezelési szerződést kötött Hatvan és Térsége 
Hulladékgazdálkodási és Környezetvédelmi Nonprofit Közhasznú Korlátolt Felelősségű 
Társasággal a vagyonkezelői jog létesítése vonatkozásában. Ezen vagyonkezelési szerződés 
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módosítása vált szükségessé a KEOP-1.1.1./C/13-2013-0011 azonosítószámú projekt keretében 
többlettámogatás eredményeképpen megvalósuló, de a szerződés 3. számú mellékletében nem 
rögzített vagyonelemek tekintetében. A szerződés 4. számú melléklettel történő kiegészítésével 
meghatározásra kerültek ezen vagyonelemek is. A szerződés elfogadását javaslom. 
 
A képviselők részéről kérdés, észrevétel nem hangzott el, a polgármester szavazásra bocsátja a 
javaslat elfogadását. 
 
A képviselő-testület 6 igen szavazattal, ellenszavazat, tartózkodás nélkül, egyhangúlag 
elfogadja a javaslatot és az alábbi határozatot hozza: 
 

22/2016.(II.9.) Képviselő-testületi határozat 
 

Palotás Község Önkormányzata Képviselő-testülete, mint a Hatvan és Környéke 
Települési Szilárdhulladék-gazdálkodás Fejlesztése Társulás tagja akként határoz, hogy 
a soron következő Társulási Tanácsülésen igennel szavaz a jelen határozat melléklete 
szerint a Hatvan és Térsége Hulladékgazdálkodási és Környezetvédelmi Nonprofit 
Közhasznú Korlátolt Felelősségű Társasággal megkötött Vagyonkezelői szerződés 
módosításáról. 
Palotás Község Önkormányzata képviselő-testülete felhatalmazza Palotás Község 
polgármesterét, hogy a Társulási Tanács tagjaként Palotás Község Önkormányzata 
képviseletében a soron következő társulási tanácsi ülésen jelen határozatnak 
megfelelően szavazati jogát gyakorolja.  
 
Határidő: 2016. február 17. 
Felelős: Szabó Mihály Palotás község polgármestere 

 
 
f.) Palotási Általános Iskola kérelme 
 
Szabó Mihály polgármester: A Palotási Általános Iskola Igazgatója kérelemmel fordult 
hozzánk, az alsó iskolában a tanterem átalakítását, kialakítását korábban már jelezte és kérte. 
Most azt kéri, hogy az iskolai nyári szünetben ezt a feladatot az önkormányzat vállalja be és 
segítsen ennek a tanteremnek a kialakításában. 
 
Siposné Kiss Mónika képviselő: Költségvetést nem mellékelt hozzá? 
 
Szabó Mihály polgármester: Nem mellékelt költségvetést igazgató úr, úgy gondolja, hogy 
költségvetéstől kezdve mindent mi végezzünk el. Mi akkor tudunk ezzel foglalkozni, ha tételes 
költségvetést benyújtja. 
 
dr. Tóth Gabriella jegyző: Szeretném felhívni a figyelmet, hogy az iskola épületére az 
önkormányzat vagyonkezelési szerződést kötött a KLIK-kel, igazából az önkormányzat nem 
nyúlhat az épülethez, függetlenül attól, hogy a tulajdonát képezi. Attól függetlenül, hogy a 
költségvetés mit takar, javaslom tankerületi igazgató úrral felvenni a kapcsolatot, mert ez a 
tankerület engedélyéhez is kötött, hiszen az iskola az ő vagyonkezelésükben van. 
 
Szabó Mihály polgármester: Az én véleményem pedig az, hogy már többször említettük és 
napirenden van az iskolafejlesztési kérdés. Ha bővítésről beszélünk, akkor is érintheti ezt a 
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tantermet is, ha új épületről beszélünk, akkor is. Javaslom, hogy várjuk meg a döntést, hogy mi 
lesz a palotási iskola sorsa.  
 
Siposné Kiss Mónika képviselő: A gyermeklétszám indokolja ennek a tanteremnek a 
kialakítását, miért szeretné ezt igazgató úr? 
 
Hasznosi Norbert képviselő: Ez az egy tanterem nagyon szűk és nem praktikus, elég rossz 
kialakítású, és elég magas létszámú osztály van abban a tanteremben. 
 
Komáromi Tibor alpolgármester: Azt javaslom, hogy igazgató úr mindenképpen nyújtson be 
költségvetést. Azzal egyetértek, amit polgármester úr mondott, hogy nyári szünetig jó lenne, ha 
tudnánk valamit a fejlesztéssel kapcsolatban, de feltételes módban ez nem akadálya annak, 
hogy egy költségvetést beszerezzenek. Mi az az összeg ameddig el tud menni az önkormányzat 
a segítségnyújtásban? Akkor valóban nincs értelme, ha itt valami pozitív irányba elmozdul, 
viszont, ha nem akkor meg kell oldani. 
 
Szabó Mihály polgármester: Azt javaslom, hogy kérjünk egy költségvetést, amiből 
megláthatjuk, hogy esetleg mit lehetne bevállalni. Legyen költségvetés mindenképpen és utána 
térjünk vissza rá. 
 
A képviselők részéről további kérdés, észrevétel nem hangzott el, a polgármester szavazásra 
bocsátja a javaslat elfogadását. 
 
A képviselő-testület 6 igen szavazattal, ellenszavazat, tartózkodás nélkül, egyhangúlag 
elfogadja a javaslatot és az alábbi határozatot hozza: 
 

23/2016.(II.9.) Képviselő-testületi határozat 
 

Palotás Község Önkormányzata Képviselő-testülete az Általános Iskola alsó épületben 
tanterem kialakítása ügyében érkezett kérelemmel a tételes költségvetés ismeretében 
tud foglalkozni.  

 
Hasznosi Norbert képviselő: Korábban mikor az iskolánál működtetők és fenntartók is 
voltunk, a Szülői Munkaközösséget a jótékonysági bálok folyamán vitatott volt, hogy 
támogassuk-e vagy sem, most viszont nem vagyunk sem működtetője, sem fenntartója az 
iskolának. Volt egy jótékonysági bál a közelmúltban, nem gondolkodunk-e abban, hogy 
valamilyen összeggel támogassuk a Szülői Munkaközösség céljait? 
 
dr. Tóth Gabriella jegyző: Nem tudjuk semmilyen jogcímen támogatni őket, mivel nem 
bejegyzett civil szervezet. 
 
g.) Területi és Településfejlesztési Operatív Program 
 
Szabó Mihály polgármester: Palotásnak a lehetősége a ciklus ideje alatt 2020-ig 163 millió 
forint, ebből az első ütemben 2016. évben egyfajta fejlesztésre pályázatot lehet benyújtani. 
Javaslom, hogy ebben a programban a községháza épületének energetikai korszerűsítésére, 
hőszigetelés, nyílászáró csere, fűtéskorszerűsítés pályázatot nyújtsunk be. 
 
Majer Zsuzsanna képviselő: Szóba kerülhetne más intézmény is? Mert véleményem szerint a 
Művelődési Háznál indokoltabb lenne a nyílászárók cseréje. 
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Szabó Mihály polgármester: A Művelődési Ház nem férne bele ebbe a programba, az sokkal 
nagyobb feladat. Azt javasolták legyünk türelemmel, hátha más pályázatba bele fog férni, 
lehetséges a későbbiekben KEOP pályázati kiírás, abba próbálkozzunk. 
 
A képviselők részéről további kérdés, észrevétel nem hangzott el, a polgármester szavazásra 
bocsátja a javaslat elfogadását. 
 
A képviselő-testület 6 igen szavazattal, ellenszavazat, tartózkodás nélkül, egyhangúlag 
elfogadja a javaslatot és az alábbi határozatot hozza: 
 

24/2016.(II.9.) Képviselő-testületi határozat 
 

Palotás Község Önkormányzata Képviselő-testülete a Területi Operatív Program 
keretében benyújtandó pályázatra a Községháza energetikai korszerűsítését javasolja. 

 
h.) Mihályfi Ernő Művelődési Ház és Könyvtár vagyonmegosztása 
 
Szabó Mihály polgármester: Volt próbálkozás több esetben, legutóbb sürgettük Héhalom 
önkormányzatát, hogy kapjuk meg a választ arra vonatkozóan, hogy elfogadják-e az 
ajánlatunkat, amit mi elküldtünk részükre. Jelezték, hogy csak az értékbecslés alapján 
megállapított árat tudják elfogadni, ami 20 millió forint. Azt gondolom, hogy úgy kellene 
indítani a tárgyalást, hogy maximum 10 millió forintig tudnánk elmenni, ezzel már az előző 
testület is foglalkozott. Át kell gondolnunk mivel az évek haladnak, a pénz reálértéke is 
változik, hogy 10 millió forinttól tudunk-e többet vagy sem. Lehetséges lenne akár két 
részletben is kifizetni részükre. Vagy elmehetünk bíróságra is, amely akár több évig is 
elhúzódat, és valószínűleg kevesebb összeget állapítanának meg, mint az értékbecslés összege, 
így ők csak veszítenének. A testületek akár együtt is tárgyalhatnánk, ha kialakul valamilyen 
kép erre vonatkozóan. Tartalékként arról volt szó, hogy a gáz üzletrészből lekötött 6 millió 
forint lehetne egy alap, első ütemben át lehetne részükre adni. 
 
dr. Tóth Gabriella jegyző: Ez egy 25 éve megoldatlan probléma, aminek már nagyon a 
végére kellene érni, addig amíg lehet. 
 
Komáromi Tibor alpolgármester: Mi az az összeg, amit mi be tudunk felelősségteljesen 
vállalni, akár egy vagy akár két részletben? 
 
Szabó Mihály polgármester: Amivel most rendelkezünk, az 6 millió forint, ami le van kötve 
kincstárjegybe, valamint 20 millió forint van még lekötve, ebből 18 millió forint kell a 
beruházáshoz, tehát marad 8 millió és még van 5 millió forint tartalék, de az pályázati 
önerőként jó lenne ha maradna. Egyelőre biztonsággal ezt a 6 millió forintot tudnám javasolni. 
 
dr. Tóth Gabriella jegyző: Szerintem a működőképességet nem veszélyeztetné, ha 12 millió 
forintig elmennénk. Nagyon odafigyelő, takarékos gazdálkodás mellett az egy bevállalható 
összeg lenne. 
 
Szabó Mihály polgármester: Néznünk kell az értékbecslést és számolnunk kell mindennel. 
Javaslom, hogy végezzünk egy kigyűjtést és állítsunk fel több alternatívát bizottsági ülés 
keretében. 
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Komáromi Tibor alpolgármester: Korrekt módon szeretnénk megbeszélni velük, viszont, ha 
ez nem vezet eredményre akkor javaslom a polgári peres utat. 
 
Szabó Mihály polgármester: Javaslom, hogy minél előbb térjünk vissza bizottsági vagy 
informatív ülés keretében. 
 
i.) Bonatus per 
 
dr. Tóth Gabriella jegyző: Dr. Balla Gábor ügyvéd úrtól kaptunk tájékoztatást arra 
vonatkozóan, hogy az első tárgyalásra kiírt február 1-jei napot a bíróság elhalasztotta, ugyanis 
a kézbesítés sikertelen volt a Bonatus Kft részére. Az ügyvédi iroda ellenőrizte, tulajdonos 
változás történt a cégben, cégeladás történt, ezért ügyvéd úr azt javasolta, hogy ügygondnok 
kirendelésével, illetve hirdetményi kézbesítés eszközével éljünk. Időközben a cégnyilvántartást 
mi is ellenőriztük, ahol a mai napon azzal szembesültünk, hogy elrendelte a Fővárosi 
Törvényszék Cégbírósága a cég kényszertörlését és megszűntnek nyilvánítja, ezért most írtunk 
ügyvéd úrnak, hogy ő látja-e értelmét az eljárás folytatásának. Ügyvéd úr javasolja a per 
fenntartását.  
 
Szabó Mihály polgármester: Attól tartottam, hogy megszűnik a cég és személyi felelősség 
nincs, tehát úgy mint magánszemélyt nem lehet felelősségre vonni, de ügyvéd úr válasza 
szerint lehet. 
 
Komáromi Tibor alpolgármester: A kérdés, hogy nekünk lesz-e ebből valami hasznunk, a 
magánszemélytől tudnak-e valamit behajtani? 
 
Hasznosi Norbert képviselő: Mekkora összeget kockáztatunk? 
 
dr. Tóth Gabriella jegyző: Ügyvédi költségre vonatkozóan Dr. Balla Gábor azt mondta, hogy 
körülbelül 300.000.-Ft-ért tudja vállalni ezt a pert. 
 
Szabó Mihály polgármester: Javaslom kérdezzük meg, amennyiben a magánszemély nem 
rendelkezik vagyonnal, akkor milyen költséget jelent ez nekünk? 
 
Komáromi Tibor alpolgármester: Szép dolog, hogy megnyertük a pert, és igazunk van, de 
egyáltalán be lehet-e hajtani? 
 
Szabó Mihály polgármester: Javaslom kérdezzük meg ügyvéd urat, amennyiben a 
magánszemélynek vagyona nincs, akkor hogyan lehet behajtani és milyen költséggel jár ez 
nekünk. 
 
A képviselő-testület egyhangúlag egyetért a polgármester által tett javaslattal. 
 
j.) Kisméretű tégla eladása 
 
Szabó Mihály polgármester: Előző ülésen felvetődött, hogy igény van kisméretű tégla 
vásárlására az önkormányzattól. Utánajártunk, amennyiben készletként szerepel az 
önkormányzatnál, akkor értékesíthető. Javaslom az értékesítést 25.-Ft/db áron. 
 
A képviselő-testület egyhangúlag egyetért a polgármester által tett javaslattal. 
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k.) Óvodavezető szabadságának megváltása 
 
Szabó Mihály polgármester: Krekács Istvánné óvodavezető úgy döntött, hogy 
nyugállományba vonul. 31 nap szabadságot ki kellene vennie, ami azt jelenti, hogy valamilyen 
módon meg kell oldani a helyettesítést arra az időre. Ha a felmentési időt és a szabadságot is 
számítjuk, akkor már március hónaptól már nem lenne óvodavezetőnk. Javasolnám részére a 
szabadság megváltását, így tudna még dolgozni április végéig. 
 
dr. Tóth Gabriella jegyző: Krekács Istvánné óvodavezető szeptember 2-től jogosult 
nyugdíjra, közalkalmazotti jogviszonyban töltött ideje alapján 8 hónap felmentési ideje van, 
melynek felére kell mentesíteni a munkavégzés alól, tehát május 2-től a mentesített idejét tölti, 
ha a 31 nap szabadságát kiveszi, akkor márciustól már ő nem dolgozik. 
 
Siposné Kiss Mónika képviselő: Milyen összeg lenne, ha kifizetésre kerülne a szabadsága? 
 
dr. Tóth Gabriella jegyző: Körülbelül 1-1,5 havi bért jelentene. 
 
Siposné Kiss Mónika képviselő: Meg kell őt is kérdezni, ha beleegyezik abba, hogy részére 
kifizetésre kerüljön, akkor mindenképpen fizessük ki, mert ilyen rövid időn belül nem tudunk a 
helyére találni óvónőt. 
 
Szabó Mihály polgármester: Javaslom Krekács Istvánné óvodavezető részére a 31 nap 
szabadság kifizetését. Továbbiakban pedig gondolkodnunk kell pályázat kiírásában. 
 
A képviselők részéről további kérdés, észrevétel nem hangzott el, a polgármester szavazásra 
bocsátja a javaslat elfogadását. 
 
A képviselő-testület 6 igen szavazattal, ellenszavazat, tartózkodás nélkül, egyhangúlag 
elfogadja a javaslatot és az alábbi határozatot hozza: 
 
 

25/2016.(II.9.) Képviselő-testületi határozat 
 

Palotás Község Önkormányzata Képviselő-testülete Krekács Istvánné óvodavezető 
nyugállományba vonulása miatt 31 nap szabadság megváltásához hozzájárul. 

 
l.) Védőnői Szolgálat költözése 
 
Szabó Mihály polgármester: Az Egészségház fenntartási ideje lejárt, javaslom, ha lehetőség 
lesz rá, a feltételek adottak lesznek akkor a védőnői szolgálat az új orvosi rendelőbe kerüljön 
át. 
 
A képviselők részéről további kérdés, észrevétel nem hangzott el, a polgármester szavazásra 
bocsátja a javaslat elfogadását. 
 
A képviselő-testület 6 igen szavazattal, ellenszavazat, tartózkodás nélkül, egyhangúlag 
elfogadja a javaslatot és az alábbi határozatot hozza: 
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26/2016.(II.9.) Képviselő-testületi határozat 
 

Palotás Község Önkormányzata Képviselő-testülete a Védőnői Szolgálat új orvosi 
rendelő épületébe költözését támogatja. 

 
m.) A települési támogatás és az önkormányzat által nyújtott szociális ellátások helyi 
szabályairól szóló 4/2015. (II.20.) önkormányzati rendelete módosítása 
 
dr. Tóth Gabriella jegyző: Január végi testületi ülésre a Ket. változása miatt előterjesztésre 
került a szociális ellátásokról szóló rendeletünk módosítása, akként, hogy a rendkívüli 
települési támogatás, a rendkívüli gyermekvédelmi települési támogatás, illetve a 
természetbeni települési támogatásban a döntési jogkört polgármester úrra javasoltam 
átruházni. Tekintettel arra, hogy bevezetésre került január 1-től a függő hatályú döntés, ami azt 
jelenti, hogy minden olyan ügyben, amelyben 8 napon belül nem születik érdemi döntés, ott 
egy függő hatályú döntést kell hozni, amelyet ki kell kézbesíteni az ügyfél részére olyan 
szövegezéssel, hogy intézkedik az eljáró hatóság 10.000.-Ft megfizetése iránt az ügyfél 
részére, ha határidőben a döntés nem születik meg. Ez rendkívül félreértelmezhető az ügyfelek 
részéről. Ennek kiküszöbölésére a javaslat az volt a Kormányhivatal részéről is, hogy 
egyszemélyi hatáskörbe kerüljenek az ilyen döntést igénylő ügyek, hogy a függő hatályú 
döntés meghozatalát mellőzhessük. A szociális bizottság az akkori testületi ülést megelőzően is 
tárgyalta, akkor 3 fő volt jelen az ülésen, és a bizottság azt javasolt, ha teljes létszámban jelen 
lesznek, akkor fognak döntést hozni erre vonatkozóan és a javaslatot megtenni a testület felé. A 
bizottság ismét tárgyalta teljes létszámban a kérdést, kérném szépen a bizottság javaslatának 
ismertetését. 
 
Hasznosi Norbert képviselő: A bizottság a javaslatot elfogadta, a testület felé a javaslat, hogy 
a hatáskör kerüljön átruházásra a polgármester hatáskörébe. 
 
Szabó Mihály polgármester: Elmondtam a bizottsági ülésen is, hogy én nem ragaszkodom 
ehhez, de tudomásul veszem a testület döntését.  
 
Komáromi Tibor alpolgármester: Tiszteletben tartom a bizottság döntését, véleményem 
szerint ezzel jóval kevesebb lesz a bizottság munkája. 
 
A képviselők részéről további kérdés, észrevétel nem hangzott el a polgármester szavazásra 
bocsátja a rendelet-tervezet elfogadását. 
 
A képviselő-testület 4 igen szavazattal, 2 tartózkodással elfogadja a rendelet-tervezetet. 
 
A polgármester kihirdeti, hogy a képviselő-testület megalkotta az alábbi rendeletét: 
 

Palotás Község Önkormányzata Képviselő-testületének 
 

2/2016. (II.10.) önkormányzati rendelete 
 

a települési támogatás és az önkormányzat által nyújtott szociális ellátások helyi 
szabályairól szóló 4/2015. (II.20.) önkormányzati rendelete módosítására 

 (rendelet a jegyzőkönyvhöz csatolva) 
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n.) Nemzeti Eszközkezelő Zrt. műszaki állapotfelmérés 
 
Szabó Mihály polgármester: Mai postával érkezett értesítés műszaki átadás-átvételi eljárás 
lefolytatásáról. A Palotás, Árpád út 11. szám alatti család olyan helyzetbe került, hogy az 
ingatlanon hitelszerződésből eredő kötelezettségének eleget tenni nem tudó természetes 
személyek lakhatásának  biztosításáról szóló jogszabályok alapján az ingatlankezelő műszaki 
állapotfelmérést  végez, az ingatlan állami tulajdonba vételét megelőzően. Tekintettel arra, 
hogy a NET Zrt. kezdeményezheti a vagyonkezelésében lévő lakóingatlan ingyenes 
önkormányzati tulajdonba adását, a műszaki állapotfelmérésre meghívják az önkormányzat 
munkatársát is.  
 
Siposné Kiss Mónika képviselő: A család érdekében mindenképpen részt kell venni az 
állapotfelmérésben az önkormányzatnak, ha az ingatlan tulajdonjoga itt maradhat helyben az 
önkormányzatnál, tudunk segíteni későbbiekben a tulajdonosnak. 
 
A képviselők részéről további kérdés, észrevétel nem hangzott el, a polgármester szavazásra 
bocsátja a javaslat elfogadását. 
 
A képviselő-testület 6 igen szavazattal, ellenszavazat, tartózkodás nélkül, egyhangúlag 
elfogadja a javaslatot és az alábbi határozatot hozza: 
 

27/2016.(II.9.) Képviselő-testületi határozat 
 

Palotás Község Önkormányzata Képviselő-testülete a Nemzeti Eszközkezelő Zrt. 
tájékoztatása alapján javasolja a polgármester részvételét a településen lefolytatandó 
műszaki állapotfelméréseken. 

 
o.) Járda pótmunka kifizetés 
 
Szabó Mihály polgármester: Legutóbbi testületi ülésen az elkészült járda pótmunkáinak 
kifizetésével kapcsolatban úgy döntöttünk, hogy ügyvédi nyilatkozatra van szükség. Két 
véleményt kértünk:  
Dr. Bárányi Gyula ügyvéd nyilatkozatát ismertetném. 

(ügyvédi nyilatkozat a jegyzőkönyvhöz csatolva) 
 
Komáromi Tibor alpolgármester: Az SZMSZ-ben erről valami van szabályozva vagy nincs? 
 
Szabó Mihály polgármester: Ez így külön nincs leszabályozva, hogy külön kell tájékoztatni a 
testületet a hatáskörbe utalt dolgokról, kötelező jelleggel nincs. Nem szándékos volt ez a dolog. 
Kértem az ajánlatot vállalkozótól, megérkezett, hatodik napon itt volt a testület előtt, az a baj, 
hogy folyamatosan késve volt. A kérdés, hogy tudunk most dönteni vagy csak következő 
ülésen? 
 
Uhrin János képviselő: Az a véleményem, hogy ez nem egy kis volumenű döntés, 
szerencsésebb lenne, ha minden testületi tag jelen lenne a döntésnél. 
 
Szabó Mihály polgármester: Javaslom, hogy jövő héten döntsünk erről a kérdésről. 
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p.) Falunapi program egyeztetés 
 
Szabó Mihály polgármester: Falunappal kapcsolatban azt kérem a képviselőktől, hogy minél 
előbb adjanak javaslatot programra vonatkozóan, vagy bízzuk  a művelődési ház igazgatójára. 
 
Siposné Kiss Mónika képviselő: Szerintem Polonkai Katalin összeállítja a programot, eddig is 
minden alkalommal megfelelő volt a falunapi program. 
 
r.) Virágos Palotásért felhívás 
 
Szabó Mihály polgármester: Tavalyi évben úgy döntött a testület, hogy nem hirdeti meg a 
Virágos Palotásért akciót, ebben az évben szeretném megkérdezni, hogy mi a javaslat. 
 
Uhrin János képviselő: Terveztük, hogy a település utcáin fákat ültetünk, majd, ha kialakul az 
összkép a településen akkor kellene ezt az akciót újra meghirdetni. 
 
A képviselő-testület egyetért a javaslattal. 
 
Bejelentések: 
 
Szabó Mihály polgármester: 
- „Palotás Községért” és „Palotás Község Szolgálatáért” kitüntető címekre javaslatokat kérünk, 
tavalyi évben nem volt, erre térjünk majd vissza, a határidő április 30. 
- Utóbbi időben az esőzések miatt több helyen sárosak lettek az utak, elsősorban ott, ahol nincs 
aszfaltburkolat, a Nefelejcs út vége, Rákóczi út vége és a Határ út. Megkerestek, hogy mikor 
lesz burkolat. Tavalyi évben pályáztunk ezekre az utakra, sajnos a pályázat nem nyert. 
Felvetődött, hogy legalább a két utca véget jó lenne megoldani. Erre vonatkozóan kérjek-e 
ajánlatot? 
 
Komáromi Tibor alpolgármester: A Sport útról érkezett jelzés, valamit tenni kell, az 
emberek a pályázatig nem fogják megérteni. 
 
Szabó Mihály polgármester: A Sport úton megígértük, ott az útpadkáról van szó, ott aszfalt 
út van, ott le kell az útpadkát kövezni, illetve a vizet el kell vezetni a patakba, az árkot ki kell 
alakítani, ezt meg tudjuk oldani, akár közmunkaprogramon belül is. 
- Faluház, tájház kialakításáról is beszéltünk már, mindenképpen pályázatfüggő ez is. 
Palotásnak is vannak olyan értékei, amit meg kell becsülni. Napirenden kell tartani ennek a 
megoldását, ha lesz rá lehetőség, akkor vásárolni kell egy ilyen régi típusú házat. 
- Urnafal kialakításáról is beszéltünk, mindenképpen tisztázni kell, hogy várjuk meg a 
pályázatot vagy létesítsünk önállóan. 
 
Majer Zsuzsanna képviselő: Meg kell tudni mennyi a költség és ezt be tudjuk-e vállalni 
pályázat nélkül.  
 
Siposné Kiss Mónika képviselő: Kérjünk költségvetést, ha kedvező, akkor mindenképpen 
kezdjük el a megvalósítást, ne várjunk pályázatra. 
 
Szabó Mihály polgármester: Sport út 8. szám alatti ingatlan önkormányzat tulajdonába 
került, bejegyzés megtörtént, jelenleg az ingatlanban Radeczki Józsefné bérlőként lakik. 
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- Orvosi rendelő gázbekötésre vonatkozóan a testület megbízott, hogy kérjek ajánlatot. Amnon-
Glass Kft ajánlata 112.500.-Ft, ennyiért tudják a külső bekötést megoldani és a szekrényt 
elhelyezni a falon. 59.000.-Ft-ért pedig a Tigáz elvégzi az élőre kötést, ezután lehet a járdát 
helyreállítani. 
- Közmunkaprogrammal kapcsolatban volt helyszíni vizsgálat, a megállapítás az volt, hogy 
Kiss Mónika szabálytalan alkalmazása miatt 222.150.-Ft-ot vissza kell fizetni az 
önkormányzatnak. A másik határozat pedig, hogy a március 3-tól 2016. január 16-ig 
megállapított és folyósított 2.088.000.-Ft-ot 47.198.-ft kamattal együtt vissza kell fizetni, ebbe 
olyan is van, ami már előre el lett utalva és egyébként is vissza kellett volna fizetni, mert 
januárban már nem történtek alkalmazásra személyek, nem volt a létszám feltöltve. 
 
Komáromi Tibor alpolgármester: Erre a dologra úgy gondolom majd vissza kell térni. 
 
Szabó Mihály polgármester: Én mindenképpen fellebbezést fogok benyújtani, utána 
visszatérünk. 
- Dél-Nógrádi Vízmű Kft. legutóbbi ülésén olyan döntés született, hogy azoknak a 
településeknek, amelyeknél jelentkezik osztalék, azoknál, akiknél az elmúlt időszakban nem 
történt nagyobb mértékű fejlesztés a pénzt visszakapták. Palotás esetében az összes tolózárat 
kicserélték újakra, így mi nem kaptunk ebből az összegből. 
- Az üzem létesítésével kapcsolatban mai napon járt a településen a befektető, megmutattam 
neki a lehetséges területeket. Elsősorban önkormányzati területben gondolkodik a Mikszáth úti 
játszótér túloldala elfogadható lenne még a számára. Addig amíg a testületek nincs meg a 
döntése, hogy mely területre szerezze be a szakhatósági engedélyeket, addig azzal nem 
foglalkozik. 
 
Hasznosi Norbert képviselő: Meg kell néznünk a jelenleg működő üzemet. 
 
Szabó Mihály polgármester: Mindenképpen javaslom én is, hogy minél előbb nézzük meg a 
működő üzemet, egyeztetek időpontot vállalkozóval. 
 
A képviselők részéről további kérdés, bejelentés nem volt, Szabó Mihály polgármester 
megköszöni a képviselők részvételét és a testületi ülést bezárja. 
 
 

Kmf. 
 
 
                 Szabó Mihály sk                              dr. Tóth Gabriella sk 
                  polgármester                                                                    jegyző  


